



## Notulen plenaire vergadering Facultaire Studentenraad FdG-UvA, 02-12-2024

---

### Agenda vergadering Facultaire studentenraad FdG-UvA

Datum: 02-12-2024

Tijd: 18:45

Plaats: J0-221, Microsoft Teams als fysieke aanwezigheid echt niet kan

Deelnemers: Fabiënne Meurs (ambtelijk secretaris), Ivar Tames, Bas Laan, Daniël van Lammeren, Danyscha Griffith, Ivana Djurica, Maisy Price (secretaris), Splinter Achterveld (vicevoorzitter), Wisse Herfst, Sacha Ester (voorzitter)

Afwezig: Lieke Linschoten

---

### 1. Opening, vaststellen agenda

#### 1.1. Welkom

De raadsleden hebben een persoonlijke update gegeven.

#### 1.2. Vaststellen agenda

De agenda is ongewijzigd vastgesteld.

### 2. Mededelingen

#### 2.1. Technische mededelingen

- Splinter: Ik ben via Teams aanwezig.
- Lieke: Ik ben afwezig en machtig Ivana.

#### 2.2. Inhoudelijke mededelingen

- Maisy: 1. Vanaf 19 december stapt de UvA over van MagiQ naar Officebooking. Lokalen reserveren gaat dan via de Officebooker app. Deze even downloaden als je wilt reserveren.  
2. De FSR wordt mogelijk door Neeltje benaderd voor visitatie gesprekken 7 en 8 mei.  
3. De SR-enquête is online. We krijgen maandagen en donderdagen updates over de hoeveelheid respondenten.



### 3. Post in/uit

- Definitief besluit facultaire begroting Faculteit der Geneeskunde UvA 2025

### 4. Concept notulen en actiepunten vergadering 25-11-2024

#### 4.1. Notulen en actiepunten

Sacha	1. gaat toestemming aan Neeltje vragen om in Sharepoint te komen 2. zet de werkafspraken in de RvA-map op de Drive 3. gaat de data van evaluatieweekend heroverwegen	1. gedaan 2. kan eraf 3. gedaan
Maisy	1. een poll sturen voor ieders maten voor de SR-ripper, en de truien bestellen 2. gaat de student die de petitie is gestart vragen of diegene nog met MT-BA wil praten over de WC's 3. mailt de suggesties voor de vragen naar Yvonne Garst	1. gedaan 2. gedaan 3. gedaan
Splinter	1. gaat een vergaderstuk maken omtrent PO, met de nadruk op IPE	1. ongedaan
Ivana	1. draaiboek maken voor broodjes smeren	1. kan eraf
Lieke	1. gaat de Instagram-pagina onder handen nemen	1. ongedaan
Wisse		
Bas	1. met Ivar flyers drukken ter promotie van de SR-enquête	1. lopend
Daniël		
Danyscha	1. gaat toestemming aan Neeltje vragen om in Sharepoint te komen	1. ongedaan
Ivar	1. met Bas flyers drukken ter promotie van de SR-enquête	1. lopend
Fabiënne		
DB		
PR		
Commissies		
Dossierhouders		
Iedereen		

De notulen van de PV op 25-11-2024 zijn vastgesteld.

### 5. Dagelijks bestuur

### 5.1. Stand van zaken

- Op 30-11-2024 is Splinter aanwezig geweest bij het Interfacultair Medisch Studentenuverleg in Utrecht. Het IMS-bestuur heeft 3 sollicitaties binnen gekregen en heeft sollicitatiegesprekken gevoerd afgelopen november. In overleg met hun RvA en tijdens de vergadering is ingestemd om de huidige voorzitter en secretaris nog een jaar aan te stellen naast de 3 sollicitanten, omdat een bestuur van 3 leden die niet fulltime met de functie bezig zijn niet werkbaar is wat betreft werklast. Daarmee bestaat het bestuur in 2025 uit 5 i.p.v. 4 leden. Ingestemd is om het IMS congres in 2025 in Utrecht plaats te laten vinden. Er zijn rondvragen gesteld over het horen van de mening van de niet bij medezeggenschap aangesloten studenten. Splinter heeft het proces van de SR-enquête in het AMC uitgelegd, andere faculteiten waren hier niet mee bekend, maar gaan dit meenemen in hun overwegingen. MUMC+ geeft aan de mening van coassistenten te horen via enquêtes via de covertegenwoordiger in elk cogroepje tijdens de terugkomdagen. Ook curriculumherziening en de rol van de medezeggenschap is hierin besproken. Het UMCG geeft aan dat hiervoor speciale werkgroepen worden opgesteld met betaalde (door de opleiding/universiteit) studentleden, waarbij ook in hun takenpakket vermeld staat dat ze de mening van studenten die niet in de medezeggenschap zitten betrekken bij hun inbreng. Hierdoor valt vanuit de medezeggenschap een stuk werklast weg en kunnen enkele studenten als baan hun bijdrage leveren, met één taak waar ze zich op kunnen richten. Het wordt belicht dat het gewenst is als meerdere gremia van een faculteit aanwezig kunnen zijn.
- Maisy heeft een gang overleg gehad over de Emphasis. De conclusie was dat we elkaar aanspreken op het schoon houden en dat oude spullen gesorteerd worden. In Februari staat een nieuwe afspraak gepland.

## 6. Centrale Studentenvaad

### 6.1. Stand van zaken

Agenda is aangevraagd, nog te bepalen. Docenten gaan waarschijnlijk protesteren deze week, tegen hoe de UvA heeft gehandeld tegen de demonstrerende studenten.

## 7. Commissie Bachelor

### 7.1. Stand van zaken

- Op 26-11-2024 zijn Wisse, Sacha en Bas naar het informeel overleg met MT-BA gegaan. Hier zijn de akoestische panelen, de SR-enquête en de opgenomen colleges voor doorstromers besproken.
  - MT-BA was tegen de huidige ideeën voor de akoestische panelen. Zij ziet een meer tijdloze optie als een beter idee, en zien het graag minder provocerend.
  - De promo van de SR-enquête is besproken. Hier is aangegeven wat de FSR van plan is. Flyeren mag.
  - De college-opnamen voor de doorstromers van colleges van vorig jaar zijn besproken. Daar is aangegeven dat ze deze niet terug online gaan plaatsen, omdat ze een grens willen trekken en dit niet voor de andere studenten kunnen doen.
  - Daarnaast kreeg de FSR een lijst met data na tentamens, rondom vrije of feestdagen. Vorig jaar werd besloten de bezwaren later open te zetten, in verband met de

feestdagen. Dit leidde destijds tot veel onvrede. Daartoe krijgt de FSR de vraag wanneer deze de bezwaarperiode het liefst ziet vallen.

## 7.2. Selectiereglement (24 min)

Uit gesprekken die het afgelopen half jaar liepen tussen de (oude) FSR, en de selectiecommissie, is naar voren gekomen dat de commissie ongewogen loting met een (aantal) matchingsdag(en) de meest optimale optie vindt voor de werving van nieuwe studenten. Hiertoe heeft de FSR een adviesaanvraag gekregen, en moet een advies uitbrengen.

Het is nog niet duidelijk of matching verplicht gesteld mag worden. Wel is dit de voorkeur van de selectiecommissie. Hierdoor worden mensen verwijderd die niet komen opdagen bij de selectietoets. De precieze invulling van de matching is nu nog niet aan de orde.

De raadsleden vinden dat er expliciet benoemd moet worden dat als de student in het buitenland woont en een Nederlands paspoort heeft, dat er een alternatief voor de matching moet worden aangeboden, bijvoorbeeld het online bijwonen van de matchingsdag, net als bij de Nederlandse Antillen al mogelijk is. Uiteraard moet er wel worden voldaan aan de eisen. Sacha vindt daarnaast dat er niet duidelijk genoeg beschreven staat wat er gebeurt als de student een matchingsdag mist. De consequenties van het missen van een matchingsdag moeten er explicieter in staan.

Als aanvullend punt omtrent kansengelijkheid zou Wisse met Ivo Roos willen bespreken dat de opleiding zelf (met name de coschappen) zoveel geld kost, dus zou hij willen pleiten dat deeltijd volledig optioneel gemaakt kan worden. Zo kan een student ervoor kiezen om één dag te werken om de kosten te dekken.

“De Facultaire Studentenraad der Faculteit der Geneeskunde stemt met 10 stemmen voor het selectiereglement met addendum matching, onder de voorwaarde dat er veranderd wordt dat studenten woonachtig buiten Nederland, die voldoen aan de toelatingseisen uitgesloten zijn van fysieke deelname aan matching.”

Wisse neemt dit mee naar het gesprek met Yvo Roos op 6 januari.

Sacha mailt de conclusie van deze PV.

Eventuele extra vragen of aanvullingen over de matching zullen later worden opgepakt.

## 8. Commissie Master

### 8.1. Stand van zaken

Er was geen update vanuit CoMa.

## 9. Commissie Medische Informatiekunde

### 9.1. Stand van zaken

Er was geen update vanuit CoMI.

## 10. Taskforces

### 10.1. Stand van zaken

- Op 26-11-2024 is Wisse namens de FSR naar de werkgroep MoFa gegaan. Hier zijn de verschillende opties besproken rondom de watertappunten, en het groen. Er wordt gewerkt aan een uitwerking van de mogelijke groen-opties. De watertappunten bleken erg ruim geraamd te zijn vanuit de NPO gelden. waarschijnlijk komen er 5 watertappunten, waarvan er al 2 aansluitingen zijn gebouwd op het plein voor de studenteningang. Daarna werd gesproken over de foto's rondom de akoestische panelen. De FSR kreeg de boodschap dat er met het nieuwe kader te weinig ruimte was voor de fotograaf, die aangaf dat het veel van hetzelfde zou worden. Ook ging het kader te veel tegen zichzelf in. Hiertoe werd aangeboden dat de FSR nog een keer met de fotograaf in gesprek zou kunnen, de architect noemde tijdens bijvoorbeeld de PV. Daarnaast is de wens van de vorige raad uit overloopbudget overgegeven voor de voetbaltafel. Dit moest van Theo vanuit MoFa gebeuren.

### 10.2. Akoestische panelen MOFA (37 min)

De akoestische panelen zijn onderdeel van de leslokalen onder project MoFa. Hierop worden uiteindelijk afbeeldingen zichtbaar, die een identiteit aan de ruimte geven. De afbeeldingen worden nieuwe foto's, gemaakt door een door AAA ingehuurde fotograaf. Voor deze foto's is eerder een kader en thema gevraagd aan de FSR, waarna de FSR heeft gesproken met de fotograaf. Tijdens een werkgroep heeft de fotograaf haar ideeën laten zien en een aantal foto's gepresenteerd, welke zijn meegenomen naar de stuurgroep, en de PV. De FSR en de stuurgroep waren niet heel enthousiast over de foto's. Aan de hand hiervan is gevraagd een kader op te stellen, dat de FSR vorige week aan de fotograaf heeft afgegeven.

Terugkoppeling voor de werkgroep omtrent de kaderbrief:

De verantwoordelijkheid van de uiteindelijke akoestische panelen geeft de FSR idealiter niet uit handen, de FSR wil de verantwoordelijkheid behouden.

Daarnaast zou de kaderbrief duidelijker kunnen. Expliciet zou dit kunnen betekenen dat het thema herzien wordt. De volgende opties ziet de FSR als mogelijkheid:

- Amsterdam of Geneeskunde als thema; duidelijke richtlijn voor fotograaf
- Verbintenis als op de voorgrond, niet 'liefde'
- Tijdloze foto's
- Objecten/natuur, geen mensen/gezichten
- Geschiedenis van medische uitvindingen
- Abstracte kunst

Het is een idee om de fotograaf te wisselen, aangezien de huidige fotograaf niet toereikend genoeg blijkt qua type foto's. De FSR zou dan wel graag een alternatieve fotograaf willen aandragen, mocht er gewisseld worden van fotograaf. Mocht dit niet gewenst zijn, kan nogmaals een gesprek zijn met de fotograaf om de huidige gedachten te bespreken.

De FSR staat achter de richtlijnen van de kaderbrief zoals nu opgesteld, heroverweging van het thema ziet zij als mogelijkheid. Via een moodboard kan het thema eventueel verduidelijkt worden.

Sacha en Wisse nemen de uitkomsten van deze PV mee naar de werk- en stuurgroep, en zullen de andere gremia contacteren. De conclusie is dat de fotograaf gewisseld kan worden en het thema herzien kan worden, maar de richtlijnen in de eerdere kaderbrief worden aangehouden.

## 11. Commissie PR

### 11.1. Stand van zaken

Er was geen update vanuit PR.

## 12. Geplande overleggen

De geplande afspraken zijn besproken.

## 13. WVTTK en afsluiting

### 13.1. WVTTK

Er is niks ter tafel gekomen.

### 13.2. Rondvraag

- Sacha: Wie willen en kunnen naar het NVMO congres op 15-16 mei in Egmond aan Zee? Er is begroot op 3 kaartjes, dus als er meer mensen mee zouden willen, moeten we uitzoeken of er vanuit de opleiding budget is voor dit soort zaken.
  - >> Iedereen kan stemmen op de poll die Sacha stuurt, als degene naar het NVMO congres wil gaan.
- Maisy: Willen jullie allemaal even kijken naar de mail van communicatie over de selfie wall?
  - >> Iedereen kijkt hier morgen naar, Maisy stuurt dan woensdag een mail terug.
- Ivana: 1. Op informeel overleg van de ganggenoten en SGOK is er afgesproken dat we een soort nieuwsbrief willen op de WC's en dat de FSR dit coördineert? Kan iemand deze week aan huisvesting vragen of we een magnetisch frame mogen ophangen in de WC?
  - >> Sacha en Ivar gaan ernaar kijken.
 2. Hoe staat het ervoor met de aanvraag die we zouden doen bij Bora Fidan? Wat is er uiteindelijk allemaal gevraagd? Wat is de tijdsindicatie wanneer we hier meer over weten?
  - >> De window is gemist voor de SR-enquête, aangezien de insteek is veranderd en daardoor is het blijven liggen. Dit gaat Sacha morgen aanpassen.
- Danyscha: Zou iemand wat taken van mij kunnen overnemen betreft de enquête promo, bijvoorbeeld het maken van een WhatsApp-bericht?

>> Ivar en Bas gaan de flyer uitprinten.

- Ivar: Weet iemand hoe het is afgelopen met dat gesprek van de student die de petitie van WC's opnemen was gestart met MT-BA?

>> Het gesprek ging meer over de student persoonlijk dan om het algemene probleem. De student gaat wellicht in gesprek met de coördinatoren van het vak. De student kan hiervoor contact opnemen met de JVT. Ivar gaat dit met de student bespreken. Wellicht kan er iemand van de FSR mee.

### 13.3. Nieuwe agendapunten en actielijst

- Evaluatie PV's, evt. brief Bora Fidan

Sacha	1. mailt de conclusie van deze PV (selectiereglement) 2. gaat met Ivar kijken of er een magnetisch frame mag worden opgehangen in de WC	
Maisy		
Splinter	1. gaat een vergaderstuk maken omtrent PO, met de nadruk op IPE	
Ivana		
Lieke		
Wisse		
Bas	1. met Ivar flyers drukken ter promotie van de SR-enquête	
Daniël		
Danyscha	1. gaat toestemming aan Neeltje vragen om in Sharepoint te komen	
Ivar	1. met Bas flyers drukken ter promotie van de SR-enquête 2. gaat met Sacha kijken of er een magnetisch frame mag worden opgehangen in de WC 3. gaat spreken met de student die de petitie over het opnemen van WC's is gestart	
Fabiënne		
DB		
PR		
Commissies		
Dossierhouders		
Iedereen	1. stemmen op de poll als raadslid naar NVMO congres wil gaan	



#### 13.4. Afsluiting (20:26)

Sacha sluit de vergadering om 20:26.

